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Torpa skog tomtägareförening,  

ekonomisk förening 

 

Protokoll styrelsemöte nr 7. Plats: Gundestugan 
 
Närvarande:                                                         Frånvarande: 
Gunnel Forsberg, ordförande.                               - 
Jan-Olov Wall, kassör 
Anders Fagerlind, sekreterare 
Joachim Wolf 
Kent Emtelin 
Anders Wecke 
Lars Stendahl 
Jan Sundvall adj 
 
 

§1 Mötets öppnande 

 

• Ordföranden hälsar välkomna och förklarar mötet öppnat. 
 
 

§2 Godkännande av dagordning 

 

• Styrelsen beslutar att godkänna dagordningen. 
 
 

§3 Föregående mötes protokoll 

 

• Styrelsen godkände föregående mötes protokoll utan anmärkningar 
 

§4 Skrivelser 

 

• Bryggkommittén, Nässelviken. För sin egen kostnadsuppföljning som Jan-Olov har insyn i. J-O 
talar med Hans, Rolle och Stickan om vad som står i tomtägarföreningens stadgar angående hur 
det kan skötas. Hans kallas till styrelsens budgetmöte. 

• Bryggkommittén. Tomtägarföreningens styrelse måste godkänna båtklubbarnas budgetar 

• Bryggkommittén. Flytbryggan vid Nässelviken måste bytas på sikt. 

• Bryggkommittén. En styrelsemedlem skall närvara vid båtklubbarnas möten. 

• Förslag. En person från bryggkommittén skall delta på styrelsemöte där bryggfrågor står på 
agendan 

• Bastubygge vid Notvarpet. Frågan fortsätter utredas i samråd med klubben 

• Kanotställ vid Notvarpet. Frågan fortsätter utredas i samråd med klubben 

• Notvarpets regler är föråldrade och under översyn om ändringar 
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§5 Rapporter 

 

• Skogsgruppen meddelar att Mälarö timber inte riktigt kommit igång efter sommaren. Eventuellt 
återupptagen röjning under November. 

 

• Jakt har pågått utan hund 
 

§6 Ekonomi 

 

• Medlemsavgifter utskickade och betalningar börjar komma in 
 

• Bidraget till Nässelviken ej ännu utbetalat då arbetet bidraget skulle delfinansiera ej ännu är 
utfört 

 
 

§7 Verksamhetsplanering 

 

• Planen uppdaterades inför kommande verksamhetsår 
 

• Östen tar över skötseln av vattenpumpen vid Nässelviken. 
 

• Fortsatt arbete med badbryggor i Torpasjön. I ett första steg skall  strandskyddsdispens  sökas. 
 

§8 Övriga frågor 

 

• Ett vårevenemang planeras för personer som gjort lite extra för föreningen 

• Gunnel tar fram förslag till justerade stadgar 
 

§9 Nästa styrelsemöte 

 

• 2019-02-09. Plats: hos någon i styrelsen för värmens skull 
 

§10 Mötets avslutande 

 

• Ordförande tackar närvarande och förklarar mötet avslutat 
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Vid protokollet.                                                                   Justeras 
 
Anders Fagerlind                                                               Gunnel Forsberg 
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